

2021 年 4 月 1 日

親愛的客戶，

『買賣證券總約定書』與『代理申購證券總約定書』修改通知，自 2021 年 5 月 1 日起生效(「生效日」)

請仔細閱讀以下的內容，以確保您了解有關的變更，及其對您可能造成的影響。

本行因應香港地區股票業務的開辦，將新增及修訂『買賣證券總約定書』與『代理申購證券總約定書』內的相關條文，將自 2021 年 5 月 1 日起生效。有關新增及修訂條文內容與說明，請參閱本行網路銀行【條款及細則】香港地區項下公告 (<https://www.MMAb2c.com> / <https://global.sinopac.com>)。

請注意，如您在 2021 年 5 月 1 日「生效日」或之後繼續使用或保留投資帳戶，則您將受以上修改條款約束。如您不同意以上的修改條款，您有權於「生效日」之前根據現有條款及細則的有關條款終止投資帳戶。如有任何疑問，請聯絡您的客戶經理、本行客服專線 (852) 2907-6968 或親洽本行營業櫃台查詢。

永豐商業銀行 香港分行

1 Apr 2021

Dear Customer

Notice of Changes on the “TERMS AND CONDITIONS FOR SALE AND PURCHASE OF SECURITIES” and “TERMS AND CONDITIONS FOR AGENCY FOR SUBSCRIPTION OF SECURITIES” effective 1 May 2021 (Effective Date)

Please carefully read the information below to ensure you understand the changes made and how they may affect you.

In response to the stock trading business launched in Hong Kong, our **“TERMS AND CONDITIONS FOR SALE AND PURCHASE OF SECURITIES”** and **“TERMS AND CONDITIONS FOR AGENCY FOR SUBSCRIPTION OF SECURITIES”** have been amended with effect from 1 May 2021. Comparison table of the amendments and the Terms & Conditions have been placed under the **【Terms and Conditions】** of Hong Kong on our websites for your reference (<https://www.MMAb2c.com> / <https://global.sinopac.com>).

Please note that the amendments shall be binding on you if you continue to use or retain your Investment Account on or after the Effective Date, being 1 May 2021. If you do not agree to the amendments, you have the right to terminate your account in accordance with the relevant clauses under the existing terms and conditions before the Effective Date. Should you have any queries, please contact your Customer Service Managers or our Customer Service Hotline at (852) 2907-6968 , or visit our Branch counter.

Bank SinoPac Hong Kong Branch